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Protokoll från pensionärsrådets möte den 13 maj 2013 

 

 
Ledamöter Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Ersättare Berit Johansson PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Sven Engström PRO Farsta centrum 

 Christina Johansson SPF Farsta 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Förhinder Börje Törngren PRO Sköndal 

   

   

   

Tjänstemän Monika Lind verksamhetscontroller 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Inger Sjöberg, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Inger Sjöberg 

och vice ordföranden Stig Åström. Justering sker onsdag 15 maj. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 8 april 2013 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 maj 2013 

Ärende nr 4: Snöröjningen i stadsdelsområdet – svar på skrivelser från (S), 

(MP) och (V) 

Rådet tyckte att förvaltningen borde ha skärpt tonen mer gentemot 

trafikkontoret när det gäller den dåliga snöröjningen. 

 

Ärende nr 8: Valfriheten i hemtjänsten – svar på skrivelse från (S) och (V) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Farsta Hemtjänst – svar på skrivelse från (S) och (V) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Uppföljning av kommunala vård- och omsorgsboenden – 

Edö  

Rådet hade inga synpunkter på ärendet men tog åter upp behovet av 

anhörigråd. Förvaltningen upprepade att det är mycket svårt att få anhöriga 

att komma när enheterna bjuder in. Istället arbetar man på andra sätt för att 

involvera anhöriga och få deras synpunkter på vården. Förvaltningen 

återkommer med information om hur Edö arbetar med detta. 

 

Ärende nr 14: Projektet Verksamhet och hälsa 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Tertialrapport 1 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Avvikelsehantering inom äldreomsorgen – yttrande till 

Stadsrevisionen 

Rådet menade att det är uselt att Farsta stadsdelsnämnd fortfarande inte har 

infört ett ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete inom hälso- och 

sjukvård, tandvård, socialtjänst och LSS, trots att kravet på ett sådant 

ledningssystem har funnits på nationell nivå i över ett år.  

 

Ärende nr 20: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – 

Lovisagården 

Rådet hade inga synpunkter. 

 



SID 3 (3) 

 

 
Ärende nr 21: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – 

Söndagsgården 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 22: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Lövholmens 

Hemtjänst 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 23: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Thios 

Hemtjänst 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 24: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt SoL och LSS för kvartal 1 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Sven Engström har tidigare frågat om det krävs att man har fast telefoni i 

bostaden för att det ska gå att installera trygghetslarm. Förvaltningen förklarade 

att det krävs någon form av telefonabonnemang, antingen för fast telefon eller 

för mobil. Sven påpekade att detta inte är bra för döva, som kanske inte alls 

använder telefon men som ändå behöver ha ett abonnemang för att kunna ha ett 

trygghetslarm. Förvaltningen lovade ta med sig synpunkten och återkomma 

med mer information om vad som gäller för döva, om det kanske finns andra 

tekniska lösningar i de fallen. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Sven Engström berättade att han nu haft kontakt med Thomas Levander 

hos fastighetsägaren Atrium Ljungberg om att parksofforna i Farsta 

Centrum är i dåligt skick. Som rådet informerades om vid förra mötet är 

det inte Atrium utan stadens trafik- och renhållningsnämnd som ansvarar 

för sofforna på torget. Rådet bestämde att Sven inför nästa möte gör ett 

förslag till skrivelse till den ansvariga nämnden med krav på att sofforna 

rustas upp. Lilian Falkbäck nämnde torget i Farsta strand som ett exempel 

på yta där det finns många fina soffor. 

 

Harry Wikner föreslog att de cirka 200 lägenheter som enligt tillgänglig 

statistik står tomma vid stadens vård- och omsorgsboenden utnyttjas som 

korttidsboende. De skulle till exempel komma till nytta vid de många 

stambyten som är på gång i ytterstaden, då det blir besvärligt för äldre att 

under lång tid hänvisas till provisoriska badrum på gården. Förvaltningen 

lovade ta reda på om detta är möjligt och återkomma med besked. 

 
§ 6 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 


